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De verkiezingen naderen 
Nog een maand en dan zijn er gemeenteraads-
verkiezingen. Goed dat er allerlei initiatieven worden 
genomen om de inwoners van Winterswijk te 
stimuleren om gebruik te maken van hun democratisch 
recht om die partij en volksvertegenwoordiger te 
kiezen die hen het meest aanspreekt. Daarmee ook 
richting kiezend waar het de komende jaren met 
Winterswijk naar toe moet.  
De inbreng van de kiezer hoeft echter niet beperkt te 
blijven tot de gang naar de stembus eenmaal in de vier 
jaar. Er zijn allerlei mogelijkheden om ook tussentijds 
invloed uit te oefenen op de politiek. 
Raads- en commissieleden, de wethouders en de 
burgemeester van Winterswijk zijn goed bereikbaar en 
het leggen van contact met hen is laagdrempelig. Het 
gemeentebestuur is het overheidsorgaan dat het 
dichts bij de burger staat en wordt daarom ook 
regelmatig vanuit de Winterswijkse samenleving 
aangesproken op zijn handelen. Bijvoorbeeld doordat 
inwoners gebruik maken van het spreekrecht publiek, 
raadsfracties bezoeken of deelnemen aan interactieve 
overlegvormen die als input dienen voor te vormen 

beleid. 
Het is goed dat de 
gemeenteraad in 
aanloop naar de 
komende verkiezingen 
nadenkt over de vraag 
op welke wijze de 
inbreng van de 
inwoners van 
Winterswijk op de 
politiek vergroot kan 

worden. De wijze koning Salomo zei het al: “Plannen 
mislukken bij gebrek aan overleg, maar door de 
veelheid van raadgevers komt iets tot stand”.    
	
André Sletering 
Voorzitter CDA-afdeling Winterswijk 
 

 
De campagne is in volle gang! 
Naast het ‘gewone’ dagelijkse werk van de kandidaten 
en de bestuursleden, is er veel werk verricht voor de 
komende gemeenteraadsverkiezingen. 
De kandidaatstellingscommissie 
heeft een hele mooie, lange lijst 
kunnen samenstellen. Een lijst 
met maar liefst zes nieuwe 
namen in de top tien! 
Geen van de bestaande partijen 
heeft zo veel vernieuwing 
kunnen door voeren. 
De lijst is een mooie mix van 
jong en oud en mannen en 
vrouwen. 
Ik ben er super trots op dat ik 
deze mooie lijst met 
enthousiaste kandidaten aan 
mag voeren. 
Er is veel werk verricht door de 
commissie die het verkiezings-
programma heeft geschreven en 
van prachtige foto’s heeft 
voorzien. 
Vergeet ook de campagne commissie en de kopgroep 
niet. Er moet natuurlijk veel worden geregeld ten 
aanzien van het flyeren, de verkiezingsborden, 
verkiezingsdebatten, inspreken van filmpjes en 
radiospotjes, het aanleveren en opmaak van 
advertenties, bijhouden van de website, enzovoorts. 
 
Dit alles gaat gepaard met heel veel humor en 
gezelligheid. Iedereen zet de schouders eronder. Niets 
is teveel! Een heel groot compliment! 
Winterswijk verdient ook mensen die de schouders er 
onder zetten en aandacht hebben voor de mensen. 
Het CDA bruist!  Zorg ervoor met uw stem op het CDA 
op 21 maart voor een bruisend Winterswijk. 
 
De komende weken kleurt Winterswijk weer CDA 
groen! Als u daar ook een steentje aan wilt bijdragen, 
meld u gerust voor de campagne of een raamposter! 
 
Met hartelijke verkiezingsgroet, 
Ilse Saris 
Wethouder en lijsttrekker voor het CDA in Winterswijk  
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Bestuurbaarheid van Winterswijk 
Als fractie hadden we het idee dat er de laatste 
maanden geen onderwerpen meer op de agenda 
zouden staan waar veel verdeeldheid over zou zijn in 
de raad. Dat bleek in december een misrekening. In 
juni hebben we de energievisie vastgesteld, inclusief 
het voorstel van het CDA om de eerste vijf jaar geen 
windmolens toe te staan. De eerste uitwerking van de 
energievisie, de zgn energiemix, stond in december op 
de agenda. Tijdens de besluitvorming bleek dat twee 
partijen het tijdelijk verbod weer in wilden trekken. 
Gelukkig heeft dat voorstel het toen niet gehaald.  
 
Als CDA fractie hebben we tijdens die vergadering wel 
onze bezorgdheid uitgesproken over de 
bestuurbaarheid van Winterswijk: als we genomen 
besluiten terug proberen te draaien op het moment dat 
de stemverhouding slechts tijdelijk anders is. 
 
De fractieleden en kandidaatraadsleden zijn in februari 
op uitnodiging van de gemeente een avond bij elkaar 
geweest voor een inspiratiesessie. Deze avond ging 
over het functioneren van de gemeenteraad. Er werd 
vooral gekeken naar mogelijkheden om inwoners meer 
bij de besluitvorming te betrekken. Er zullen in de 
toekomst zeker veranderingen komen op dit vlak. De 

kunst is echter wel om 
steeds het beste 
besluit voor 
Winterswijk te blijven 
nemen. De verleiding 
kan groot zijn om met 
een groep inwoners 
die erg bij het 
onderwerp betrokken 
zijn mee te gaan. Het 
besluit zal dan wel 
goed zijn voor de 
betrokkenen, maar is 

dat ook het beste besluit voor Winterswijk? 
 
Bij vragen kunt u altijd bij de fractie terecht! 
 
Namens de fractie,  
Wim Elferdink 
 
Bezoek Raymond Knops aan Winterswijk 
Op 24 januari bezocht staatssecretaris Binnenlandse 
Zaken Raymond Knops (CDA) de Regio en bezocht 
onder meer in Winterswijk de praktijkschool Pronova. 
Deze leerlingen, die vaak hun toekomstige baan in 
Winterswijk of directe omgeving vinden, zullen vaak te 
maken krijgen met Duitse bezoekers en klanten. 
Pronova ziet het 
belang er daarom 
in deze leerlingen 
het zgn. 
“vakantieduits” te 
leren. Hierdoor 
kunnen ze 
oppervlakkig 
communiceren met 
hen en geven hun 
bedrijf daardoor een betere toegang voor onze 
buurbewoners. Ook brachten de Grenzhoppers door 

middel van een presentatie de economie en het 
werken over de grens en de kansen en problemen 
voor het licht.  
Directeur van Pronova mevrouw Willemsen vertelde 
vol trots dat haar leerlingen basaal Duits krijgen. 
,,Vorig jaar zijn we begonnen met een pilot'', zei de 
directeur. ,,Nu kunnen we draaien met subsidie van de 
gemeente Winterswijk. We hebben een leraar die twee 
keer in de week een halve dag Duits geeft. Hij gaat 
met de leerlingen naar de markt en daar komen ze de 
Duitse bezoekers vanzelf tegen. De lessen waren 
aanvankelijk alleen bedoeld voor de opleidingen 
horeca en detailhandel. Maar ouders van leerlingen 
die een andere opleiding volgen, meldden zich ook. Ze 
willen dat hun kinderen ook Duits praten. We hebben 
nu drie groepen met totaal zo'n 25 leerlingen.'' 
 
De staatssecretaris keek tevreden terug op het 
bezoek. ,,Het was een goed bezoek. Grensregio’s 
spelen een belangrijke rol in Europa. Wat me in 
Winterswijk vooral opviel was dat niemand ergens om 
vroeg. Ze wilden geen geld, politieke actie en er was 
geen klaag. Ze wilden alleen datgene delen waar ze 
mee bezig zijn en daar heb ik een goed beeld van 
gekregen. De mensen zijn trots op hun werk en de 
regio is trots op wat ze bereikt. Dat is mooi. Mocht er 
iets zijn waar ik ze mee kan helpen in politiek Den 
Haag. Dan werk ik graag mee. Deze regio verdient 
dat.’’ Meneer Knops we houden contact !! 
 
Bezoek Graafschapcollege /ISK 
In het kader van ‘Iedereen doet mee’ hebben Helma, 
Carla en Ismaël op 7 februari een geslaagd bezoek 
georganiseerd aan het Graafschapcollege aan de 
Haitsma Mulierweg. Bij deze dependence, de Sector 
Educatie & Participatie worden o.a. VAVO (Voortgezet 
Algemeen Volwassenen Onderwijs) gegegeven, maar 

ook de 
entreeopleiding, de 

inburgeringlessen 
en de ISK 

(internationale 
schakelklas). Een 
groot deel van de 
studenten komt dus 
niet van origine uit 

Nederland. Op het Graafschapcollege leren ze de taal, 
de cultuur en de gebruiken.  
Het was een interessante middag waar we veel 
nieuwe en nuttige dingen hebben gehoord over hoe de 
wereld er voor de nieuwe Nederlanders uitziet. Een 
belangrijk onderwerp om de komende jaren aandacht 
aan te schenken. Wilma Elsinghorst gaat samen met 
Elvira Schepers (PvdA) zorgen dat de leerlingen een 
bezoek kunnen brengen aan het raadhuis, zodat zij 
ook kunnen leren en zien hoe de (lokale) democratie 
werkt.  
	
Valentijnsactie 
Net als voorgaande jaren zette het CDA op 14 
februari, Valentijnsdag, 14 Winterswijkse vrijwilligers in 
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het zonnetje. Vrijwilligers zijn belangrijk voor onze 
samenleving.  
Dinsdagavond werd de Bijbelclub bezocht voor Ageeth 
Groen en Hanneke Prange. Op woensdagochtend 
reikte Ilse een kleine blijk van waardering uit aan Jan 
Grevers tijdens de wekelijkse inloop in Den Angang. ’s 
Middags bezochten Carla, Helma en Ilse bij Transit 
Oost Wim Siebelink. In de avond is een grotere aantal 
CDA’ers in duo’s op pad gegaan, nadat we eerst 
gezamenlijk André Droppers bij RTV Slingeland 
hadden ‘overvallen’. De overige vrijwilligers waren: 
dhr. Vaags (oud-papierclub SKB), Roy Heesen 
(vuurfestival Meddo), Martje Haan (ouderenadviseur 
en Jacobskerk), Erna Bergervoet (coördinatie 
kledingbank), Manuela Menting (Jacobuskerk), Frans 
Frumau (WMT/Museum Freriks), Bert de Maar (villa 
Mondriaan, Museum Freriks en Humanistisch 
Verbond), Rita Lammers (gastvrouw) en Agnes 
Hengeveld (voorzitter Concordia Kotten). Vele 
vrijwilligers waren positief verrast. Het is fijn om nu de 
vrijwilligers die altijd voor een ander zorgen nu zelf 
eens in het zonnetje te zetten! Vrijwilligers zijn immers 
de kampioenen van Winterswijk! 

 
 
Ilse Saris ontvangt van CDA Gelderland 
onderscheiding 
CDA Winterswijk is enorm trots op wethouder Ilse 
Saris. Nadat ze vorig jaar al is uitgeroepen tot beste 
bestuurder van kleine gemeenten, ontving zij 21 
december uit handen van fractievoorzitter Harold Zoet 
van het CDA Gelderland de mispelbloempenning.  
Deze penning wordt uitgereikt aan mensen die zich in 
Gelderland zeer verdienstelijk hebben gemaakt in het 
verbinden. De bijgaande oorkonde vermeldt dat zij 
bekend staat als een gedreven bestuurder met een 
uitstekende politieke antenne. Ze weet op de juiste 
momenten contacten met buurgemeenten, provincie of 

landelijk te zoeken. Ze wordt daardoor bestempeld als 
een echte bruggenbouwer. 
Ook is zij een voorbeeld voor vrouwen. Ze laat zien dat 
het mogelijk is om een drukke en intensieve baan te 
combineren met een gezin met opgroeiende kinderen.  
 
Uiteraard zijn we het hier helemaal mee eens. Ilse 
gefeliciteerd!! 

 
Wat gaan we komende weken doen? 
Wo 21 feb: onze dames bezoeken Vrouwen van Nu 
Do 22 feb:  Weideborden worden geplaatst 
Vr 23 feb: live uitzending TV Gelderland 17.20-17.50 uur 
Di 27 feb: Politieke Markt op GKC 09.30- 12.30 uur 
Wo 28 feb: CDA-thema-avond Duurzaamheid bij Willinks 20.00 
uur 
Vr 2 mrt: debatavond bij Sociëteit het Pakhuys 
Za 3 mrt: we lopen campagne in het centrum 
Za 3 mrt: Radio Debat RTV Slingeland 10.00-12.00 uur 
Di 6 mrt: Estineadebat op Stadskantoor 19.30 uur 
Wo 7 mrt: FNV debat bij Astoria 19.30 uur 
Za 10 mrt: we doen mee aan NL doet, er is een radio debat op 
RTV Slingeland 10.00 uur, we lopen campagne in het centrum 
en om 14.00 uur is er een debat georganiseerd door 
ouderenbonden in het GKC  
Wo 14 mrt: campagne in het centrum 
Do 15 mrt: Gelderlander debat 
Vr 16 mrt: Grenstour met Pieter omtzigt, Evert Jan Slootweg en 
Jaco Geurts om 12.30 uur bij de Twee Bruggen. 
Za 17 mrt: Campagne in het centrum Debat RTV Slingeland 
10.00-12.00 uur 
Di 20 mrt: Groot slotdebat 20.00 uur 
Wo 21 mrt: Verkiezingen 
Uiteraard hopen we op medewerking en 
ondersteuning van zoveel mogelijk leden ! Aanmelden 
kan op ons mailadres  cdawinterswijk@gmail.com 


